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Eladó Családi ház, 100 m2, 2 581 m2 telek, Böhönye
23 800 000 Ft ( ~57 889 € )

Eladó egy felújított családi ház Böhönyén!

Adatlap sorszáma: #696900318

Szobák: 4

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1989

Kilátás: Utcára

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok egy felújított 100m2-es családi házat Böhönyén!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik egy olyan ingatlant

szeretnének otthonuknak, ami igazán igényes, ahol már nem kell a

felújítással bajlódni és azonnal költözhető! Valamint olyan

családosoknak, fiatal pároknak akik egy nagy és kényelmes otthont

szeretnének maguknak. Tágas tereinek köszönhetően ideális nagyobb

gyerekes családok számára is. Amennyiben ilyet keres, nem érdemes

tovább keresgélni, ez az ingatlan Önre vár! Legyen szó családi

otthonról, vagy befektetési lehetőségről, ez az otthon tökéletes

lehetőséget kínál! És mit tud még ez a remek ingatlan? Hát persze hogy

mindent! Az első pillanattól kezdve szeretni fogja a praktikus

helységek kényelmét! A ház az előző években teljes felújításon esett

át. Az ingatlanban található három kényelmes, tágas szoba, nappali,

előtér, konyha, spájz és egy fürdőszoba. Az ingatlanban minden közmű,

víz, szennyvíz, cserélve lett. A ház fűtéséről egy vegyes tüzelésű kazán

gondoskodik, a meleg víz ellátásáról pedig villanybojler. A nyílászárok

hőszigeteltek, fa és műanyag is beépítésre került, redőnnyel

felszereltek. A ház falazata vegyes, tetőszerkezete jó állapotú, újak a

lécek, új a csatorna és Bramac cseréppel fedett. A teljes födém

szigetelt, hőtükör fólia is fel lett felrakva. Az ingatlanhoz tartozik egy

14m2-es terasz is valamint egy kazánház, ami alatt található a pince is.

A parkosított, rendezett udvaron található egy 12m2-es garázs. Az

ingatlan külső befejezése az új tulajdonosra vár, hogy a saját

elképzelései szerint színezze. A közelben található a falu minden

lényeges pontja, iskola, óvoda, bolt, templom, benzinkút. Az ingatlan

per és tehermentes. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni

a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel

ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete ein renoviertes 100m2 Einfamilienhaus in Böhönyé zum

Verkauf an!

Ich empfehle es vor allem Leuten, die ein wirklich anspruchsvolles

Objekt für ihr Zuhause suchen, wo sie sich nicht mit der Renovierung

abmühen müssen und sofort einziehen können! Auch für Familien und

junge Paare, die ein großes und komfortables Haus für sich wollen.

Dank seiner geräumigen Zimmer ist es auch ideal für Familien mit

älteren Kindern. Wenn es das ist, was Sie suchen, suchen Sie nicht

weiter, diese Immobilie wartet auf Sie! Ob als Familienhaus oder als

Investitionsmöglichkeit, dieses Haus bietet die perfekte Gelegenheit!

Und was kann diese tolle Immobilie sonst noch bieten? Natürlich hat es

alles! Schon beim Betreten des Hauses werden Sie sich über die vielen

praktischen Räume freuen! Das Haus wurde in den letzten Jahren

komplett renoviert. Die Immobilie verfügt über drei komfortable und

geräumige Schlafzimmer, Wohnzimmer, Flur, Küche, Speisekammer

und ein Badezimmer. Alle Versorgungseinrichtungen, Wasser und

Abwasser wurden erneuert. Das Haus wird mit einem

Mischbrennstoffkessel beheizt und die Warmwasserversorgung erfolgt

über einen Elektroboiler. Die Fenster sind isoliert, aus Holz und

Kunststoff und mit Rollläden versehen. Das Haus besteht aus

Mischmauerwerk, die Dachkonstruktion ist in gutem Zustand, mit

neuen Latten, neuen Dachrinnen und Bramac-Ziegeln. Die gesamte

Decke ist isoliert, es wurde eine Wärmedämmfolie angebracht. Das

Haus verfügt über eine Terrasse von 14 m2 und einen Heizungsraum

mit Keller darunter. Im begrünten, gepflegten Innenhof befindet sich

eine 12m2 große Garage. Das Äußere der Immobilie ist bereit für den

neuen Besitzer, um es nach seinem Geschmack zu streichen. In der

Nähe befinden sich alle wichtigen Punkte des Dorfes, Schule,

Kindergarten, Geschäft, Kirche, Tankstelle. Das Grundstück ist frei von

Gebühren. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um

einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager

Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jeder

Region des Landes! Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot

benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

I offer for sale a renovated 100m2 family house in Böhönyé!

I recommend it mainly to people who want a property for their home

that is really demanding, where they don't have to bother with

renovation and can move in immediately! Also for families and young

couples who want a large and comfortable home for themselves.

Thanks to its spacious rooms, it is also ideal for families with older

children. If this is what you are looking for, look no further, this

property is waiting for you! Whether it is a family home or an

investment opportunity, this home offers the perfect opportunity! And

what else can this great property offer? Of course it has everything!

From the moment you walk in, you'll love the convenience of all the

practical spaces! The house has undergone a complete renovation in

recent years. The property has three comfortable and spacious

bedrooms, living room, hall, kitchen, pantry and a bathroom. All

utilities, water and sewage have been replaced. The house is heated by

a mixed-fuel boiler and the hot water is supplied by an electric boiler.

The windows are insulated, wooden and plastic, fitted with shutters.

The house is of mixed masonry, the roof structure is in good condition,

with new slats, new gutters and Bramac tile roofing. The entire slab is

insulated, thermal insulation foil has been applied. The property has a

terrace of 14m2 and a boiler room with a cellar underneath. In the

landscaped, tidy courtyard there is a 12m2 garage. The exterior of the

property is ready for the new owner to paint it to his/her liking. Nearby

are all the main points of the village, school, kindergarten, shop,

church, petrol station. The property is free of charge. 

This property is great, right? For more information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please feel

free to contact our Home Manager agents! We can help you achieve

your goals, in any area of the country! Should you need a favourable

loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from a

wide range of banks, following a free consultation! Have a wonderful

and productive day!


